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2024-11-27, Protokoll från höstmöte för Sunnersta Egnahemsförening, (SEF) i Sunnerstakyrkans 
församlingslokal 
 

På uppdrag av vice ordförande, och agerande ordförande, Dag Holmberg hälsade styrelseledamot Erik 
Nordberg alla välkomna och presenterade Åke Eriksson från Civilförsvarsförbundet. Åke Eriksson 
talade och förevisade sedan under ungefär en timmas tid utifrån temat praktisk hemberedskap. Under 
föredraget behandlades hur man klarar sig rent praktiskt under en kris vad gäller mat, vatten, sanitet, 
värme, etc. Som före detta brandman kom han även in på vikten av brandvarnare, och allmänt 
förebyggande av brand. Efter några fördjupande frågor avtackades föredragshållaren med boken 
Sunnersta från istid till nutid. 

Fikapaus. 

Under föredraget var c:a 60 personer närvarande och på det efterföljande mötet var c:a 25 personer 
närvarande. 

 
1§.  Mötet öppnades av styrelseledamot Erik Åkerlund på uppdrag av vice ordförande Dag Holmberg 
2§.  Styrelseledamot Erik Nordberg valdes till mötesordförande 
3§.  Erik Åkerlund valdes till sekreterare för mötet 
4§.  Till justerare valdes Tobias Rubbetoft och Carina Nordberg 
5§.  Mötet konstaterade att mötet var stadgeenligt utlyst 
6§.  Den utsända dagordningen godkändes 
7§.  Årsmötesprotokollet från 2024-04-17 gicks igenom.  
8§.  Årsmötesprotokollet godkändes 
 
9§.  Närvarande styrelsemedlemmar presenterades: Dag Holmberg (v. ordf.), Erik Nordberg (ledamot), 
Erik Åkerlund (ledamot), Carina Nordberg (ledamot), Lars-Gunnar Eriksson (suppleant), Tobias 
Rubbetoft (adjungerad). 
10§. Icke närvarande styrelsemedlemmar presenterades: Seved Helmersson (ledamot), Gunnar 
Westermark (ledamot), Fredrick Beste (suppleant) och Inger Sjöberg (adjungerad). 
 
11§. Kassören Erik Nordberg presenterade budgetläget för 2024. Det ekonomiska läget ser bra ut, främst 
på grund av många betalande medlemmar (drygt 500 betalande hushåll). Prognosen för 2024 är ett 
överskott på c:a SEK 9000, och ett liknande resultat förväntas för 2025. 
12§. En höjning av medlemsavgiften ansågs inte nödvändig. Beslutades att årsavgiften förblir SEK 100. 
 
13§. Verksamhetsplanen för 2025 föredrogs (se bifogad fil). På grund av försämrat och/eller osäkert 
hälsoläge för flera styrelseledamöter hölls exakt ansvarsfördelning öppen på flera punkter. 
 
14§. En fråga om upprustning av området rakt över Ekhjärta (korsningen Dag Hammarskjölds 
väg/Långvägen). Beslutades att styrelsen arbetar vidare med frågan, främst gentemot kommunen. 
15§. Fyllnadsval till vakant plats för revisor. Christian Wängelin valdes. 
16§. Övrig fråga om ersättning till KFUM för snöröjning av Mälarvägen. Beslutades att styrelsen 
behandlar frågan vidare. 
 



 
17§. Mötet avslutades 
 

 

………………………………………      ………………………………………… 

Erik Nordberg mötesordförande  Erik Åkerlund mötessekreterare 

 

Justeras 

 

………………………………………  ……………………………………….. 

Tobias Rubbetoft   Carina Nordberg 


